
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: 
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp en de vraag voor 
12.00 uur op de werkdag voor het vragenuur bij de raadsgriffier.  

1Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
 
 
Vraagnummer  :  V-24-01       
 
Registratienummer:  
 
Datum raadsvergadering : 23 januari 2024 
 
Onderwerp   : Verplaatsen spooremplacement Arnhem Oost    
 
 
Naam indiener  : Ard op de Weegh, BOB 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Inleiding/Aanleiding 
Op zaterdag 20 januari 2024 werden we verrast door een mededeling en bijbehorende 
statenbrief, dat het college van Gedeputeerde Staten wilde stoppen met de voorgenomen 
realisatie van Railterminal Gelderland. Het tijdstip was in onze ogen bijzonder, omdat eerder 
was aangekondigd door GS, dat die mededeling op dinsdag 23 januari 2024 zou komen. 
Opvallend was in de statenbrief aan het slot de terloopse opmerking, dat bij niet doorgaan 
van de Railterminal wellicht ProRail het spooremplacement Arnhem Oost kan verplaatsen 
naar Reeth om zo 10.000 woningen in Arnhem mogelijk te maken.  
Kwam deze opmerking zomaar uit de lucht vallen of was hier overleg tussen provincie, 
gemeente Arnhem en ProRail aan vooraf gegaan en in hoeverre was het college van 
Overbetuwe hierbij betrokken of tenminste hiervan op de hoogte gesteld? Had Overbetuwe 
van deze mogelijke plannen kunnen weten, rechtstreeks of via de Groene Metropoolregio? 
Had het verschijnen van de statenbrief indirect te maken met het bezoek van minister de 
Jonge aan het emplacement op zondag 21 januari?  
Laat duidelijk zijn, dat de Overbetuwse politiek in volle breedte haar verantwoordelijkheid 
voor woningbouw wil nemen, dus ook BOB. Maar dan wel in behoorlijk bestuurlijk overleg en 
niet zo door een terloopse in een statenbrief. Er is hier sprake van 2 componenten: inhoud 
en proces.  
Over de inhoud kunnen we kort zijn. Er moet woningbouw gepleegd worden en daar dient 
ook Overbetuwe haar verantwoordelijkheid in te nemen en mee te denken met andere 
gemeenten. Hierover geen enkele discussie, alhoewel Arnhem in het recente verleden zich 
bijvoorbeeld bij uitbreidingen van de Schuytgraaf niet immer de meest consistente 
gesprekspartner heeft getoond.  
 
 
Vragen 
Voor het proces heeft BOB geen goed woord over. We hebben de volgende vragen aan het 
college: 

1. Is er overleg geweest met het college van Overbetuwe over de mogelijke plannen om 
het spooremplacement van Arnhem Oost te verleggen naar Reeth? Zo ja, met wie? 
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2. Was het college op de hoogte van het bezoek van minister de Jonge bij het 
spooremplacement Arnhem Oost, waarbij gesproken werd over de mogelijke 
verhuizing naar Reeth? 

3. Hoe blijft het college op de hoogte van plannen van andere overheden? Te denken 
valt hier aan het actief monitoren van raadsbrieven, voorgenomen plannen, etc. van 
buurgemeenten? Welke afspraken heeft het college met de Groene Metropoolregio 
over het informeren van aangesloten gemeenten over kontakten vanuit de regio over 
plannen die Overbetuwe direct aangaan? 

4. Welke actie heeft het college ondernomen naar aanleiding van het nieuwsbericht op 
Arnhem.nl, de raadsbrief van mei 2021 en de voor de raad van Arnhem in de 
vergadering van 17 januari 2024 besproken stukken, waarin melding wordt gemaakt 
van een “(uit)Faserings- en alternatieven onderzoek spooremplacement” en “de 
spooragenda van Arnhem en de Groene Metropoolregio Arnhem Nijmegen”?  

5. Welke informatie heeft het college over de stand van zaken en het proces bij het 
“(uit)Faserings- en alternatieven onderzoek spooremplacement”? 
 

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden. 
 
 
Ondertekening, 
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